
Verslag van de raadscommissievergadering Economie en Sport d.d. 22 februari 
2018 
 
Aanwezig 
Voorzitter : Willem de Wit 
Commissiegriffier : Elice Steijaert 
 
Commissieleden : 10 
Lokale Realisten : Jan van Dommelen 

Theo Hoefnagel 
Willie van den Heuvel 

CDA : Willeke van Zeeland 
Wim Meulenmeesters 
Joris van Loon 

Dorpspartij : Toon Coopmans 
 

PVDA : Peter Hurkmans 
Eric van Cronenburg 

OPA 
D66 
 

: 
:  

-- 
Henk Giebels 
 

 
Collegeleden: 
Martien Bankers (wethouder) 
Overige aanwezigen: 
Buurtsportcoaches: Elvera Weusten (buro Negen), Inge Poos en Tijn van Lankvelt. 
Adriaan Keus, Jolanda van Rooy, Michiel van Rooij, Ryan Boelen, Elice Steijaert,namens het 
college van burgemeester en wethouders. 
 

 
1. Algemene mogelijkheid tot inspreken 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
2. Openen commissievergadering en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur en heet iedereen van harte welkom. De 
agenda wordt vastgesteld. De vergadering stemt in met het naar voren halen van 
agendapunt 5a buurtsportcoaches. 
 
3a   Vaststellen verslag commissie Economie en Sport d.d. 8 januari 2018 
Het verslag wordt vastgesteld. 
 
3b  Lijst met toezeggingen. 
Op de lijst toezeggingen staat nog steeds eind 2018 bij punt motie verkeersveiligheid. In het 
verslag is dit wel juist aangepast. De gewenste aanpassing wordt nogmaals doorgegeven 
aan de griffie. 
Het CDA vindt dat er een mooi resultaat is bereikt door de buurt met betrekking tot de 
geluidswal. De buurt heeft voor € 65.000 een concept uitgewerkt dat is gerealiseerd. 
Hiervoor was eerst een berekening van 5 ton gemaakt. Voor de buurt was 1 ton beschikbaar 
gesteld.  
 
3c  Termijnplanning 
Deze is akkoord. 
 
 



4 OVERLEG 
 
4a Voorbereidingskrediet zwembad 
 
Procesconclusie:  
Het onderwerp is voldoende behandeld. Verdere behandeling in handen stellen van de raad. 
Hamerstuk. 
 
CDA 
Kan instemmen met het voorstel. Benadrukt dat de samenwerking met Molenbroek 
opgezocht moet blijven, dat duurzaamheid een belangrijk onderwerp is en dat de 
verenigingen betrokken moeten blijven. 
 
Lokale Realisten 
Vindt het een prima voorstel en hoopt dat het krediet voldoende zal zijn om tot een goed 
voorstel te komen. Vindt het belangrijk dat zoveel mogelijk belanghebbenden betrokken 
worden. 
 
PvdA 
Wenst het college succes. Vraagt wie het beheer voor 30 jaar gaat doen. Vraagt zich af of dit 
niet gaat neigen naar een gemeentelijk zwembad zodat continuïteit gewaarborgd is. Wil daar 
later op terugkomen. 
 
D66 
Vindt het een goede zaak, garen op de klos. 
 
Wethouder  
Geeft aan dat alle sportverenigingen bericht krijgen dat we starten met het maken van het 
voorstel. Later worden zij daarover geïnformeerd en daarbij betrokken. Er wordt voor 
gezorgd dat de zwemverenigingen aangehaakt blijven. 
 
 
4b Evaluatie Blink en continuering in deelname Blink 
 
Procesconclusie:  
Het onderwerp is voldoende behandeld. Verdere behandeling in handen stellen van de 
raad. Bespreekstuk.  
Als tarieven-getallen van bijv. Asten-Deurne binnen zijn en naar tevredenheid de vraag 
beantwoord is over waarom GB hogere tarieven heeft dan kan het in de raadsvergadering 
doorgeschoven worden naar hamerstuk. 
 
CDA 
Heeft een aantal vragen op het eindrapport:  
Overweegt het college op termijn de taken voor beheer en reiniging over te brengen naar 
Blink? Heeft gelezen dat de onkruidbestrijding ook door Blink uitgevoerd gaat worden. 
Maar de kosten voor onkruidbestrijding zijn hoger gebleken dan men gewend was. 
Waarom dan toch hiervoor kiezen? Wat is daarvoor de afweging geweest? Is er al 
rekening gehouden met de hogere kosten? Wat wordt bedoeld met “onbehandeld 
onkruid”? 
Wat voor consequenties heeft het geven van mandaat aan Blink? 
De uitbreiding met 2 gemeenten had als gevolg dat destijds extra fte zijn toegekend. Nu 
vragen ze weer meer fte. Waar is dit voor nodig? Toename administratief werk? 
Is de uitbreiding positief of negatief voor Gemert-Bakel geweest? 
Wat zijn randvoorwaarden voor nieuwe uitbreiding? Hoe denkt Gemert-Bakel over extra 
benodigde fte en uitbreiding? 



Wanneer wordt de achterstand in de managementrapportage ingehaald en wat zijn de 
consequenties hier van? 
Wat zijn de voordelen voor Gemert-Bakel  als het gaat over kansen in de samenwerking 
tussen Blink en Senzer? Wordt er een goede prijs/kwaliteit afweging gemaakt ten opzichte 
van andere aannemers?  
De gesprekken hebben op dezelfde dag plaatsgevonden. Was dit een groepsgesprek of 
individueel? 
Gemert-Bakel heeft 1 na hoogste tarief. Waar zitten verschillen met bijv. Deurne en Asten? 
 
Dorpspartij 
Is akkoord met het voorstel (hamerstuk). Merkt op dat de evaluatie aangeeft dat er 
verbeteringen mogelijk zijn. Welke gaan we oppakken? 
Blink biedt verschillende diensten aan maar Gemert-Bakel gebruikt ze niet allemaal. Waar 
is de keuze voor diensten op gebaseerd? 
 
Wethouder: 
Blink gaat onderzoeken welke verbeteringen mogelijk zijn. We kunnen (nog) niet alles 
onderbrengen bij Blink omdat er bestaande contracten lopen. Als een contract afloopt 
wordt steeds opnieuw bekeken welke diensten we afnemen. We hebben een 
overeenkomst met Blink in de vorm van een cafetariamodel. Sommige diensten worden 
voor 1 jaar afgenomen, andere voor een langere periode. Beheer en reiniging van de 
openbare ruimte is het komend jaar uitgezet bij Blink. Dit is goedkoper en daarnaast 
worden onze doelen vanuit maatschappelijk ondernemen behaald doordat mensen van 
Senzer ingezet worden. Er wordt altijd een afweging prijs/kwaliteit gemaakt. 
Het mandaat betreft een mandaat voor budget. In het samenwerkingsverband komen 
bestuurders 2 x per jaar bij elkaar.  
De hogere kosten voor onderhoud onkruid hebben vermoedelijk te maken met 
onvoldoende preventief onderhoud.  
Wellicht komt er een inkrimping in het aantal gemeenten als Nuenen bij Eindhoven komt. 
Op dit moment ligt de prioriteit niet bij uitbreiding.  
De uitbreiding met 2 gemeenten heeft een kleine kostenverhoging tot gevolg gehad, 
ongeveer 1 euro per huishouden voor Gemert-Bakel. Een voordeel ten opzichte van 
andere aannemers is dat Blink contracten met andere partijen heeft en machines 
efficiënter kan inzetten e.d.  
Er is een kleine achterstand in managementrapportages. De rapportage over 2017 komt 
binnenkort. 
De vraag met betrekking tot het tarief t.a.v. andere gemeenten blijft open. Daar kom ik 
schriftelijk op terug. 
  
 
Harold van Zoest licht toe hoe samenwerking met Blink en Senzer verloopt en hoe prijs is 
afgebakend. De overeenkomst voor beheer en reiniging van de openbare ruimte is nu voor 
een jaar afgesloten. Daarna vindt evaluatie plaats en wordt beoordeeld of voortzetting 
gewenst is. 
 
Toezegging 
Ruim voor de raadsvergadering wordt de vraag mbt het hogere tarief van Gemert-Bakel 
ten opzichte van bijv. Deurne en Asten schriftelijk beantwoord. 
 
 
 
 
 
 
 



 
5         INFORMEREN 
 
 
5e Presentatie van de buurtsportcoaches 
 
Procesconclusie:  
De commissie is voldoende geïnformeerd. Verdere behandeling in handen stellen van 
college. 
 
De buurtsportcoaches houden een korte presentatie.  
 
 
5b Presentatie n.a.v. moties verkeer 
 
Procesconclusie:  
Informatie was naar het oordeel van CDA onvolledig.  
Onderwerp in handen stellen van het college tbv verdere uitvoering van de motie. 
 
CDA 
Geeft aan dat zij niet gevraagd hebben om zebra’s op te heffen. Wil dat gekeken wordt 
naar  innovatieve mogelijkheden om de veiligheid te vergroten. Deze voorstellen hadden 
ze vandaag verwacht.  
Mist nog helft van motie, o.a. onderzoek Gemertseweg naar snelheidsremmende 
maatregelen, onderzoek voorgenomen aanpassingen N279 voor verkeer door De Mortel 
en Bakel, de oversteekplaats bij de Kleine Kapitein. In de laatste raadsvergadering is 
toegezegd dat deze commissie met voorstellen gekomen zou worden. Hiervoor is 120.000 
euro vrijgemaakt. Wanneer krijgen we nu de antwoorden/voorstellen op de motie? 
De Auerschootseweg ligt buiten motie, waarom wordt deze dan wel meegenomen? 
 
Wethouder: 
De motie is niet SMART gemaakt met betrekking tot mankracht en budget. Het college 
heeft fout gemaakt bij aannemen van de motie om hier voldoende capaciteit op te zetten. 
Daarom is de motie nog niet volledig uitgevoerd. De Stem van Bakel heeft de 
Auerschootseweg aangegeven als belangrijk knelpunt. Dat is de reden dat deze is 
meegenomen, mede met het oog op het doel van de motie: verkeersveiligheid.  
Er volgt binnen 2 weken een schriftelijk antwoord op de vraag naar de planning voor de 
afwerking van de motie. 
 
Toezegging  
Er volgt binnen 2 weken een schriftelijk antwoord op de vraag naar de planning voor de 
afwerking van de motie verkeersveiligheid. 
 
 
5c Motie nr.1: indienen van wensen m.b.t. de dienstregeling openbaar vervoer 

(bussen). 
 
Procesconclusie:  
De commissie is voldoende geïnformeerd. Verdere behandeling in handen stellen van 
college 
 
 
CDA 
Lijn 123 Boxmeer, er ligt geen bushalte bij Bronlaak. Verzoek om daar bushalte aan te 
laten leggen, zowel voor mensen die er werken als wonen. 



 
Dorpspartij 
De lijn Gemert-Eindhoven is aangepast in december 2017. De wijziging is niet 
doorgevoerd ’s avonds en in het weekend. Kan dit niet volledig teruggedraaid worden 
zoals deze in de vorige concessie was? 
Lijn Helmond – Den Bosch: maak die sneller, door gebruik van smart mobility. Zorg voor 
een snelle centrale as.  
 
Wethouder:  
In het GN hebben we een advertentie geplaatst en gevraagd om reacties over gewenste 
verbeteringen. Hier is het volgende uitgekomen: 
Buslijn 268 (buurtbus). Deze doet nu De Rips niet aan. Hiervoor gaan we vragen om dit 
wel te doen. 
Buslijn 25:  laatste bus rijdt om 19:20U. Deze lijn doet het ziekenhuis aan. Maar dan kun je 
niet naar het avondbezoek. We gaan verzoeken hier later nog ritten uit te voeren.  
Buslijn 123 Boxmeer: Tussen 9 en 3 rijdt deze niet – we doen het verzoek om deze om het 
uur te laten rijden. 
We gaan de zienswijze indienen inclusief de wensen vanuit de commissie. 
 
 
5d Stand van zaken actualisatie routestructuren ism motie nr. 2; Net niet; 

Terugkoppeling onderzoek  fietsverbinding tussen  fietsviaduct en de weg 
Verreheide / Pelgrimsweg. 

 
Procesconclusie:  
De commissie is voldoende geïnformeerd. Verdere behandeling in handen stellen van 
college. De commissie, met uitzondering van D66, stemt in om door te gaan met het 
voorstel, inclusief voorstel voor de dekking. 
 
Adriaan Keus geeft een korte presentatie en stelt de vraag of doorgegaan kan worden met 
het uitwerken van het voorstel. Hij wijst de commissie er op dat er geen geld gereserveerd 
is in de begroting voor deze fietsverbinding. 
 
D66 
Geeft aan zich niet te kunnen vinden in verdere uitwerking van het voorstel tot het komen 
van een fietsverbinding tussen het fietsviaduct en de weg Verreheide/Pelgrimsweg.  
 
 
5e Stand van zaken N279 
 
Procesconclusie:  
De commissie is voldoende geïnformeerd. Verdere behandeling in handen stellen van het 
college. 
 
 Elice Steijaert geeft een presentatie over de stand van zaken en het proces wat nog volgt. 
 
 
5f Stand van zaken Sporthal Molenbroek 
 
Procesconclusie:  
De commissie is voldoende geïnformeerd. Verdere behandeling in handen stellen van het 
college. 
 
Wethouder:  
Op dit moment is er geen nieuws te melden. 



 
5g Voortgang glasvezel 
 
Procesconclusie:  
De commissie is voldoende geïnformeerd. Verdere behandeling in handen stellen van het 
college. 
 
CDA 
Doet oproep om contact op te nemen met andere partijen. Wie is het goedkoopst met een 
goede kwaliteit? Wil dat de grijze gebieden ingevuld worden. Kijk naar voorbeelden in 
Cuijk en Deurne.  
 
Lokale Realisten 
Waar hangt de Rips en Elsendorp op? Moet dat wachten tot na de zomer? Vraagt om 
eerdere uitwerking. 
 
 
Wethouder:  
De Rips en Elsendorp zijn besproken met Mabib. Bedrijventerrein zijn in onderzoek. We 
werken aan invulling voor de grijze gebieden. De aanleg is enigszins vertraagd maar 
aansluitingen volgen volgens planning. Er is overleg met andere partijen zoals KPN. Er is 
nog geen duidelijkheid hierover. Mabib hanteert dezelfde tarieven binnen kernen als 
buiten, mits dit rendabel is.  
 
Jolanda van Rooij vult aan:  
KPN is terughoudender met de aansluiting voor glasvezel. Het kan wellicht ook met 
opwaardering van wat er nu al ligt. Zij bekijken alternatieven.  
Elsendorp en De Rips willen we gelijk houden met andere kernen. 
Gesprekken hebben de aandacht en ontwikkelingen worden goed in de gaten gehouden. 
 
 

 

 

6 Vragen commissieleden over niet geagendeerde onderwerpen (vragenrecht 
m.b.t. actuele politieke bestuurlijke commissieonderwerpen) 

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
 
7 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22:30 uur. Hij bedankt alle commissieleden en geeft 
aan dat dit zijn laatste commissievergadering is geweest.   
 
De raadsgriffier bedankt de commissieleden voor hun inzet en betrokkenheid door een kleine 
attentie uit te laten delen. Hij heeft een bijzonder dankwoordje aan de voorzitter.  
Willem komt niet terug als raadslid. Hij wordt voor zijn eigen kenmerkende stijl bedankt, met 
name voor zijn opgewektheid. “Dan gaan we dat zo doen” is een zin die hij vaak gebruikte. 
Ook had hij een eigen wijze waarop agendapunten werden afgesloten waar we vanavond 
ook getuige van mochten zijn. Aan Willem wordt als dank een bloemetje uitgereikt. 
 

 
Voortgangslijst toezeggingen commissie 
 
 

Datum Rdscie. Toezegging Afgedaan ja/nee 
13-09-2017 Eind dit jaar vindt een 

evaluatie plaats over de 
Nee 



buurtsportcoaches. 

11-10-2017 De wethouder legt het 
college voor of het zinvol is 
eerder een zienswijze in te 
dienen op het PIP en komt 
hier volgende commissie op 
terug. 

20171101 In de collegevergadering van 31-10-
2017 besproken. Het college kan pas in actie 
komen als er een stuk van de Provincie ligt. 
Dat stuk is er nog niet, dus wordt er nog niet 
gewerkt aan een zienswijze. 

11-10-2017 Nagegaan wordt hoe het 
contract met de beheerder 
van sporthal Molenbroek 
geregeld is en hoe dit verder 
gaat 

Nee 
Overeenkomst ligt voor ondertekening voor bij 
exploitant. 

08-01-2018 De stand van zaken rondom 
kaders, exploitatie en 
scenario’s van het zwembad 
wordt in de commissie vóór 5 
juli gepresenteerd 

Nee 

21-02-2018 Ruim voor de 
raadsvergadering wordt de 
vraag mbt het hogere tarief 
van Gemert-Bakel voor de 
diensten van Blink ten 
opzichte van bijv. Deurne en 
Asten schriftelijk beantwoord. 
 

 

21-02-2018 Er volgt binnen 2 weken een 
schriftelijk antwoord op de 
vraag naar de planning voor 
de afwerking van de motie 
verkeersveiligheid. 

 

 

 
 
 
 


